
Zápisnica č. 23/2009 
z  rokovania vedenia STU dňa 14. 12. 2009 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Dušan Petráš, Maroš Finka, Robert 

Redhammer, Ján Kalužný, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel Timár, 
Zoltán Jaroš, František Hulík 

 
Neprítomní:   
 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Správa o stave ÚZ STU Gabčíkovo (JUDr. Jaroš – riaditeľ ÚZ) 
2. Návrh Aktualizácie DZR STU na rok 2010 (pror. Petráš) 
3. Stav prípravy 4. Plesu STU (pror. Petráš) 
4. Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
5. Prehľad výskumných projektov riešených na STU v roku 2009 (pror. Redhammer) 
6. Plán kvalifikačného rastu STU (pror. Finka) 
7. Návrh Kolektívnej zmluvy na rok 2010 (pror. Finka) 
8. Správa o vzdelávaní za akad. rok 2008/2009 
9. Rozličné 
 
Písomne predložené materiály distribuované elektronickou cestou: 
1) Návrh Aktualizácie DZR STU na rok 2010 (pror. Petráš) 
2) Plán kvalifikačného rastu STU (pror. Finka) 
3) Návrh Kolektívnej zmluvy na rok 2010 (pror. Finka) 
4) Správa o vzdelávaní za akad. rok 2008/2009 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  3/21/2009, 1/22/2009 
 
Nesplnené úlohy:   
 
 
K bodu 1 Správa o stave ÚZ STU Gabčíkovo (JUDr. Jaroš – riaditeľ ÚZ) 
  
JUDr. Jaroš: Predložil písomnú správu o aktuálnom stave ÚZ STU v Gabčíkove. 

Prebieha tam realizácia viacerých projektov ŠF. Utečenci už nie sú 
ubytovaní v tomto zariadení a rovnako z dôvodu krízy odišli aj pracovníci 
rôznych firiem. Z toho vyplývajú ekonomické straty. Predložil niekoľko 
možných návrhov na riešenie súčasného stavu. 

Pror. Janíček: Informoval podrobnejšie o projektoch, ktoré sa realizujú resp. plánujú v ÚZ 
STU Gabčíkovo. Navrhol skoncentrovať investície do 2-3 objektov. 
Neodporúča to v súčasnosti predať. K tomuto názoru sa priklonil aj pror. 
Finka. 

Kvestorka STU 
Žideková: 

Na strane nákladov boli urobené pozitívne opatrenia. Problémy sú na strane 
výnosov z dôvodu nevyužitých ubytovacích a stravovacích kapacít. Bude 
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nutné urobiť ďalšie opatrenia na minimalizáciu nákladov. 
Pror. Kalužný: Navrhol situáciu čiastočne riešiť ubytovaním študentov STU, pre ktorých 

máme v Bratislave nedostatok kapacít. Navrhuje študentov 1. ročníkov, 
ktorí nemajú výučbu v laboratóriách a vyučovanie realizovať tam. 

Pror. Petráš: Je potrebné uvažovať o kombinácii viacerých opatrení, ktoré už boli 
spomenuté. 

Rektor Báleš: Privítal návrh pror. Kalužného a poveril ho rokovaním s dekanmi fakúlt 
STU hlavne SvF, SjF a FEI o ubytovaní až 500 študentov 1.ročníka v ÚZ 
STU Gabčíkovo. Ďalej odporučil riaditeľovi ÚZ STU znížiť počet 
zamestnancov na minimum. V projektoch ŠF lokalizovaných v tomto ÚZ 
STU budeme naďalej pokračovať 

 
Úloha V-STU č. 1/23/2009  
Rektor STU ukladá prorektorovi Kalužnému pripraviť návrh pre dekanov fakúlt STU, hlavne 
SvF, SjF a FEI o ubytovaní a výučbe časti študentov 1. ročníka v ÚZ STU Gabčíkovo. 
Z: Prorektor Kalužný 
T: 30. 1. 2010 
 
Bod 2 bol presunutý na prvé rokovanie vedenia STU v roku 2010. 
 
 
K bodu 3 Ples STU – program a scenár (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Ústne informoval o programe, scenári a celkovom zabezpečení 4. Plesu 

STU. Konštatoval, že zo strany organizačného výboru je všetko pripravené. 
 
Stanovisko V-STU č. 1/23/2009  
Vedenie STU berie na vedomie informáciu o stave prípravy plesu STU. 
 
 
K bodu 4 Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Ústne informoval o vecnom a finančnom plnení plánu na stavbe FIIT STU 

ako aj o problémoch, ktoré sa na stavbe vyskytli a spôsobe ich riešenia. 
 
Stanovisko V-STU č. 2/23/2009  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave výstavby novej budovy FIIT STU . 
 
 
K bodu 5 Prehľad výskumných projektov riešených na STU v roku 2009 

(pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Ústne informoval o počte projektov podaných na jednotlivé výzvy ako aj 
úspešných a zazmluvnených. Uviedol aj objemy finančných prostriedkov na 
projekty a ich spolufinancovanie. Na MŠ SR boli všetky projekty včas 
nahlásené do databázy slúžiacej na hodnotenie univerzity ako aj pre výpočet 
výšky dotácie. 
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Stanovisko V-STU č. 3/23/2009  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o projektoch získaných a riešených na STU v roku 
2009. 
 
 
K bodu 6 Plán kvalifikačného rastu STU (pror. Finka) 
  
Pror. Finka: Predložil písomný materiál obsahujúci číselný prehľad o potrebách 

kvalifikačného rastu vyvolaných generačnou výmenou vyplývajúcich 
z potrieb zabezpečenia súčasnej štruktúry akreditovaných študijných 
programov. V rámci STU je možné na základe predložených plánov 
kvalifikačného rastu konštatovať, že v zásade by nemala byť ohrozená 
reakreditácia žiadneho študijného programu. Časový plán kvalifikačného 
rastu nie je limitovaný kapacitou a súčasným tempom VR STU. Materiál 
obsahuje v závere návrh opatrení na realizáciu plánu kvalifikačného rastu. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/23/2009  
Vedenie STU súhlasí s návrhom opatrení na zabezpečenie realizácie plánu kvalifikačného 
rastu pracovníkov STU v Bratislave. 
 
 
K bodu 7 Návrh Kolektívnej zmluvy na rok 2010 (pror. Finka) 
  
Pror. Finka: Ústne informoval o aktuálnom stave rokovaní s UOO STU. Text KZ na rok 

2010 je prakticky hotový a bude predložený na rokovanie KR STU. V návrhu 
nie sú požiadavky na rozširovanie KZ. 

 
Stanovisko V-STU č. 4/23/2009 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave prípravy KZ na rok 2010. 
 
 
K bodu 8 Správa o vzdelávaní za akad. rok 2008/2009 
  
Pror. Kalužný: Na rokovanie predložil obsiahlu písomnú správu o vzdelávaní na STU za 

akademický rok 2008/2009. Sú v nej obsiahnuté kvantitatívne údaje o počtoch 
študentov, zhodnotenie vzdelávania v jednotlivých stupňoch VŠ štúdia, 
ŠVOČ, riadiaca a kontrolná činnosť vo vzdelávaní na STU. Osobitná kapitola 
je venovaná sociálnym aspektom, štipendijnému poriadku, celoživotnému 
vzdelávaniu a Centru kariérneho poradenstva. Pripomenul problémy vo 
financiách na doktorandov. 

Rektor Báleš: Požiadal prorektor Kalužného pripraviť list na MŠ SR ohľadom zabezpečenia 
financií na všetkých doktorandov na STU. 

 
Stanovisko V-STU č. 5/23/2009 
Vedenie STU berie na vedomie Správu o vzdelávaní na STU za akademický rok 2008/2009. 
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K bodu 9  Rozličné 
 
1) Prorektor Janíček: 

Predložil písomný materiál Projektový zámer na riešenie stravovania na STU v 
budúcnosti. Riaditeľ ŠDaJ STU Hulík prezentoval koncepciu ako aj návrhy na investície 
spojené s potrebou zabezpečiť stravovanie zamestnancov a študentov STU v budúcnosti 
a zohľadnil pripomienky z minulého rokovania o tejto veci. Na ŠD Jura Hronca bude 
rekonštruovaná kuchyňa a na SvF STU bude len výdajňa stravy. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/23/2009 
Vedenie STU súhlasí s predloženým projektovým zámerom riešenia stravovania na STU. 
 
2) Prorektor Janíček: 

Návrh na odsúhlasenie NZ a dodatkov k NZ  
 
1)  NZ s nájomcom Ľubica Benáková, prenájom nebytového priestoru (trafika). Priestor 
pozostáva z jednej miestnosti na prízemí prístavby v budove FA v Banskej Štiavnici, 
rozmer 6,4 m2. Účel – predajňa. Nájom od 1.12.2008 do 30.11.2013. 
 
2) Dodatky ku NZ s lekármi, ktorí majú ordinácie v budove SvF STU: 
     MUDr. Katarína Tesárová – praktický lekár výmera prenajatej plochy 81,78 m2 

     MUDr. Tatiana Smolenová – praktický lekár, výmera podlahovej plochy 79,91 m2 

     MUDr. Oto Váhovský – stomatológ, výmera podlahovej plochy 60,91 m2 

     MUDr. Soňa Murčová – stomatológ, výmera podlahovej plochy 69,95 m2 

u všetkých sa nájom predlžuje do 30.6.2011 a zaviazali sa (okrem MUDr. Váhovského), 
že pre zamestnancov STU budú účtovať zdravotné výkony, ktoré neprepláca poisťovňa 
s 10 % zľavou. 
 
3) NZ s nájomcom MIKULA spol. s r. o. , Belinského 18, 851 01 Bratislava. Nájom 
nebytového priestoru na ŠD Mladá Garda, výmera 62 m2, miestnosť 01 HF 01 28, účel 
využitia – sklad kníh. Nájom od 1.1.2009 do 1.7.2013.  

 
Uznesenie V-STU č. 2/23/2009 
Vedenie STU súhlasí s predloženým návrhom NZ a dodatkov k NZ. 
 
3) Prorektor Janíček: 

− Získali sme financie na realizáciu telekomunikačného konferenčného systému 
CISCO Bratislava – Trnava 

− Návrh na rekonštrukciu objektu Vazovova 3 s odhadovaným nákladom 900 tis. Eur. 
Úlohou je pripraviť projektový zámer a predložiť ho na rokovanie vedenia STU. 

 
Uznesenie V-STU č. 3/23/2009 
Vedenie STU súhlasí so zámerom rekonštruovať objekt STU Vazovova 3 a poveruje 
prorektora Janíčka pripraviť projektový zámer a predložiť ho na prerokovanie vedeniu STU. 
 
4) Prorektor Kalužný: 

Informoval o nedostatkoch na fakultách STU v nahlasovaní počtu študentov do CRŠ, 
ktorý je na MŠ SR.  
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5) Prorektor Finka: 
− Informoval o výsledku výberového konania pre dodávku PZS, zmluva je pripravená 

na podpis. 
− Požiadavku z fakúlt ohľadom spisov na reakreditáciu overil na Akreditačnej komisii. 

Akreditačné spisy musia byť kompletné ale iba v elektronickej podobe. 
− Informoval o ďalšom vlámaní sa na rektorát STU a vzniknutých škodách. Je nutné 

zvýšiť monitorovanie a ochranu priestorov. 
 
Úloha V-STU č. 1/23/2009 
Rektor STU ukladá spracovať projekt monitorovania a ochrany priestorov pre areál STU 
Vazovova-Mýtna ulica v Bratislave. 
Z: Prorektor Finka 
T: 30. 01. 2010 
 
6) Prorektor Petráš: 

− Informoval o príprave Valného zhromaždenia Alumni klubu STU 
− Informoval o návšteve delegácie z Hong Kongu na STU 

 
7) Prorektor Redhammer: 

− Požiadal o úhradu vložného do Európskej inovačnej aliancie (EIA) za STU vo výške 
1500 EUR 

− Informoval o Aktuálnych výzvach na projekty ŠF z operačného programu VaV 
− Vyriešenie miestností pre projektových manažérov – bude to patriť Výskumnému 

centru STU. Návrh je: miestnosti č. 343 a 344 
 
Uznesenie V-STU č. 4/23/2009 
Vedenie STU súhlasí s uhradením vložného za STU do EIA vo výške 1500 EUR. 
 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


